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Stanowczo protestuję przeciw zamianie autobusu Z20 na autobus 326 w obecnym kształcie. Jako szczególne 
uciążliwości organizacji rozkładu jazdy obecnej linii wskazuję: za małą częstotliwość,  brak kursów w 
godz.9.30-14 (co powoduje, że nie mogą korzystać z niego uczniowie wracający ze szkoły),  brak 
dostosowania do dzwonków szkolnych (uczniowie mają problem z dotarciem na lekcje), brak kursów w 
soboty niedziele i święta.  Składam wniosek o zwiększenie częstotliwości autobusu 326, tak aby kursował cały 
dzień do godz. 22, oraz  w soboty i niedziele. Rozkład jazdy powinien być dostosowany do dzwonków  
w szkole. 
 
Autobus Z20 służył społeczności szkolnej, umożliwiał uczniom z okolic Płochocińskiej dotarcie do szkoły. Przez 
kilka lat mieszkańcy starali się o budowę mostu tak aby kursował nim autobus. Nie do przyjęcia jest, by teraz 
autobus z obszaru, który ma tak słabą komunikację kursował małą część dnia. 
 
Składam wniosek o zwiększenie częstotliwości autobusu 134 oraz uruchomienie nowej linii łączącej  
ul. Ruskowy Bród z szkołą na Kobiałce oraz ze specjalistyczną przychodnią na ul.Dąbrowszczaków. 
 
Składam wniosek o wiaty przystankowe na przystankach przy szkole na ul. Kobiałka, ul. Berensona,  
ul. Ostródzka oraz na pętli na Olesinie. Długi czas oczekiwania na rzadko jeżdżące autobusy powoduje, że na 
tym obszarze wiaty przystankowe są niezbędne dla ochrony przed wiatrem, deszczem pasażerów  
w szczególności uczniów. 
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